

## Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

|                |  |
|----------------|--|
| Datum          | 2017-09-07   |
| Plats:         | Orrliden   |
| Närvarande     | Alf Svensson<br>Olle Nilsson<br>Michael Petersson<br>Maria Larsson<br>Tomas Ericsson<br>Nina Lindström |
| Ej närvarande: | Fredrik Haag<br>Ulrika Kårefjärd   |

### 1. Mötets öppnande

Alf förklarar mötet öppnat.

### 2. Dagordning

Dagordningen godkändes.

### 3. Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.  
Två punkter kvarstår dock – Tomas ska kontakta skolan med anledning av deras nyttjande av Orrliden samt att Alf och Olle ska prata med herrlaget om avgifterna.

### 4. Ordförandens punkt

#### a) *Mötet med kommunen*

Ännu inget nytt från kommunen. De har varit här och tagit jordprover.

#### b) *Ungdomsgård*

Inget nytt att rapportera. Finns tyvärr inga intresserade vuxna som vill hjälpa till.

#### c) *Kunddag Parken Zoo*

Vi har fått inbjudan från Eskilstuna Energi & Miljö att delta på deras kunddag i Parken Zoo lördagen den 30/9. Vi har då en möjlighet att visa upp vår förening, men vi väljer att tacka nej.

d) *Föreningsmässan*

Alf, Olle och Maria bemannar vår monter och vi behöver se över hur vi ska lösa organisationen runt allt. Micke kan även vara behjälplig under lördagen.

Alf har varit i kontakt med Uppsala Akademiska för att höra om vi kan få fortsätta nyttja Vreta IP under 2018 men har ännu inte fått något definitivt besked.

## 5. Konsulentens rapport

a) *Underhåll klubbhus, åtgärdslistan*

| Åtgärd  | Åtgärdas av            | Klart år                  |
|---|------------------------|---------------------------|
| <b>Dränering av C-plan</b>  |                        |                           |
| Sopsortering? Soprum?   | EEM                    | <b>Stängs utan åtgärd</b> |
| <b>Lyse på parkeringen</b>  |                        |                           |
| Fixa läckage mellan förråd och omklädningsrum på baksidan   |                        |                           |
| Måla nya gaveln + hela fasaden  | Lars Andersson         | <b>2017</b>               |
| Sätta fast hängrännor som hänger  | Olle Nilsson           |                           |
| <b>Underhåll målen. Nya hjul, nät m.m.</b>  |                        |                           |
| Läs på garaget, "förstärkning" Larm?  |                        | <b>2017<br/>avvakta</b>   |
| <b>Staket runt "innergården"</b>  |                        |                           |
| Byta material i parkbänkar och bord ute   | Tomas Ericsson         | <b>Nästa klart</b>        |
| Läckande vattenpost   | EEM                    |                           |
| Städa garaget + innergården på baksidan   | Tomas,<br>Tommy, Maria | <b>2017<br/>halvvägs</b>  |
| <b>Dränering till 5-mannaplan</b>   |                        |                           |
| Göra stabilare ben till de skärmar som står som insynsskydd innanför dörrarna i 3'an och 4'an (eller sätta dit något annat) |                        |                           |

Övriga punkter från konsulenten:

- Maria har haft samtal med TeamSportia och Stadium angående nytt leveransavtal. De skulle, i sin tur, ta kontakt med olika leverantörer för att få hem kollektioner att välja på som ny klubbprofil.
- Ungdomsavslutningen blir lördagen den 21/10.
- Nästa vecka, v37, är skolan här på Orrliden och tar skolfoto. I år kommer vi ta ut en avgift för hyra av lokalen på 300kr/dag.

- Arbetsförmedlingen har skickat ut reklam om "Extra tjänst". Maria går och lyssnar på mötet den 2/10.
- Maria har tagit fram förslag på ny föreningslogga inför 100-årsjubileet. Att vi återgår till den gamla runda men med lite nysansering.

## 6. Ekonomi

Vi gick igenom ekonomirapporten och la den sedan till handlingarna.

### a) Sponsring

Vi bjuder in Pasi till oktobermötet istället.

## 7. Verksamhetsfrågor

### a) Ungdom

Verksamheten rullar på. Vi har i dagsläget 18 ungdomslag.

### b) Senior

Det är hög tid att se över verksamheten runt seniorsidan. Vilka från ungdomssidan kommer upp och hur många blir kvar i herrtruppen? Vi behöver kalla till ett möte med berörda lagledare/tränare så snart som möjligt. Maria kallar till ett möte med Thord, Lasse, Tomas och Johan där även Olle är med. Standard har dessutom indikerat att de är intresserade av eventuellt samarbete eller övergång. Där behöver vi göra en avstämning innan ledarmötet. Maria och Tomas tar den avstämningen.

### c) Arrangemang

Årets arrangemang:

#### 1. Valborg

Arrangemanget genomfört.

#### 2. Midsommar

Arrangemanget genomfört.

#### 3. Skogstorpsdagen

Gick av stapeln den 3 september då vi även hade ett dubbelt sammandrag. Dagen gick bra men vi har inte fått klart med allt det ekonomiska än.

**8. Skrivelser**

Inga inkomna skrivelser.

**9. Övriga frågor**

Inga övriga frågor.

**10. Nästa möte**

Nästa möte är 4/10 kl 18:00 på Orrliden.

**11. Mötets avslutning**

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

\_\_\_\_\_  
Nina Lindström

\_\_\_\_\_  
Alf Svensson